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Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

Προς: Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

ΘΕΜΑ:  «Ανάδειξη ζητημάτων Υποδομών Περιφέρειας Ηπείρου»

Κύριε Υπουργέ,

Πρόσφατα,  σε  συνεδρίασή  του  το  Περιφερειακό  Συμβούλιο  της  Περιφέρειας  Ηπείρου  και
συγκεκριμένα,  στις  15  Μαΐου  2020,  αποφάσισε  να  αναδείξει  το  ζήτημα  της  σιδηροδρομικής
διασύνδεσης της Ηπείρου, στο πλαίσιο της διαμόρφωσης της λίστας έργων, που θα υλοποιηθούν
στο διάστημα 2020-2023 και  2021-2030. Κατά την διάρκεια της συνεδρίασης,  η Περιφερειακή
Αρχή  πρότεινε στις παρατάξεις να προωθήσει τα έργα των διευρωπαϊκών αξόνων, που ανήκουν
στην  αρμοδιότητα  του  Υπουργείου  Υποδομών,  καθώς  και  των  συνδέσεων  Καμπή  -  Γέφυρα
Καλογήρου, Ιωάννινα - Κακαβιά και Μεσοπόταμος - διασταύρωση Πάργας.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Ποιος  είναι  ο  σχεδιασμός  του  Υπουργείου  Υποδομών  και  Μεταφορών,  όσον  αφορά  την
΄Ηπειρο, για το χρονικό διάστημα της πρώτης χρονικής περιόδου, που ετέθη κατά την διάρκεια
της προαναφερθείσας συνεδρίασης (2020-2023);

2. Σε ποια φάση βρίσκονται οι σιδηροδρομικές συνδέσεις [Καμπή- Γέφυρα Καλογήρου], [Ιωάννινα
–  Κακαβιά]  και  [Μεσοπόταμος  -  διασταύρωση  Πάργας]  και  σε  πόσο  χρονικό  διάστημα
προβλέπεται να ολοκληρωθούν οι συνδέσεις αυτές, λαμβάνοντας υπόψη ότι, υπάρχει δεδομένο
και προαποφασισμένο χρονοδιάγραμμα έναρξης, εξέλιξης και ολοκλήρωσης αυτών;

Ο ερωτών Βουλευτής

Κυριάκος Βελόπουλος
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